
Dobrý den! 

Vzhledem k nestoudnému a sprostému jednání, s jakým bylo naloženo s mou 

vyargumentovanou, věcnou a dostatečně odborně podloženou kritikou a na ni 

navazujícími návrhy a podněty, posílám neváženému vedení obce Žleby co 

nejstručnější otázky v co nejdostupnější formě tak, aby nebylo pochybnosti o jejich 

správném pochopení. 

Na základě svých občanských práv žádám o odpovědi na níže položené otázky a 

poskytnutí níže požadovaných informací. 

Dotazová struktura vychází z jednotlivých bodů zasedání ze dne 30. 10. 2023. Body 

jsou číslovány dle zápisu na EUD. 

118) [a), 1), 2), 3)] Z jakého důvodu bylo zrušeno dřívější schválení nákupu a 

instalace retardérů do Žižkovy ulice, zatímco oprava retardérů ve vedlejší ulici 

Havlíčkově a Zahradní za téměř stejnou (!) částku schválena byla? 

[c)] Proč se v zápisu ze zasedání objevují obecně známé (resp. balastní) informace, 

jako například problematika provozu motorového vozidla/ stroje s SPZ, zatímco 

občansky hodnotné informace, jako například důvod odmítnutí vybudování 

retardérů v Žižkově ulici atp., poskytovány nejsou? 

[d)] Proč zastupitelstvo neudělalo pasport svítidel dříve než v roce 2023, když do té 

doby proběhly nemalé investice na renovaci VO např. v celé obci Kamenné Mosty 

nebo na pěší stezce Na Vyhlídce? 

[e)] Vedení obce netvoří systematický seznam projektů (hotových/ v přípravě/ 

realizovaných/ v udržitelnosti), že musí být tento úkol zadáván jako zvláštní (!) úkol 

pro pí. starostku a místostarostku? 

[f)] Jaké finanční náklady vytváří obci používání služby mobilního rozhlasu? 

[g)] S kým z tzv. „památkářů“ jedná starostka a kdo je „paní architektka“, která by 

měla mít na starosti opravu Staré radnice? Sdělte jméno, ateliér a reference. 

[h)] Jakým způsobem má být upravena zastávka v Zehubech? 

121) Žádám o výpis víceprací na kapličce v Kamenných Mostech; sdělte plné jméno, 

odbornost a stavební specializaci „pana Nerada“. Jaké materiály byly použity na 

opravu kapličky? Sdělte typ stavebních hmot a jejich značku. 



122) Jak se Nařízení obce č. 1/ 2023 bude realizovat v praxi? V jakém časovém 

horizontu očekávat změny? 

124) Z jakého důvodu je objednávána oprava zábradlí V Chalupách? V jakém rozsahu 

má být oprava provedena? Jak zní zadání pro řemeslníka? Udržuje si vedení obce 

materiálovou kontrolu? 

125) Draze rekonstruovaný dům č. p. 15 nebyl napojen na elektřinu, nebo z jakého 

důvodu je vynakládána částka 36 250,- Kč bez DPH na jakési „připojení“? 

126) [a)] Co se skrývá za fotovoltaickou elektrárnou Žleby–Zehuby? O jaké FVE je 

řeč? 

128) [b] O odkup jakých pozemků na Sibiři má obec (nebo někdo – nevyplývá ze 

zápisu) zájem? 

129) V jakém rozsahu je plánována stavba („výměna kabelů“) společnosti Cetin? Má 

na tomto záměru obec nějaký podíl? Komunikoval někdo z obce v této věci s firmou 

Cetin? Kdy se má stavba realizovat? Kdo konkrétně z firmy Cetin obec informoval 

nebo s obcí jedná? 

130) V reakci na tento bod žádám o výpis všech vozidel v majetku obce, výpis 

dispozičních práv k nim (kdo je může obsluhovat; stačí jména a funkce) a sdělení 

pravidel užívání vozidel a techniky v majetku obce pracovníky (zaměstnanci) obce 

(jak údržbou, tak zastupiteli a vedením). Jakým způsobem se jízdy vykazují? Kde se 

evidují zápisy o jízdách? 

131) Pode jakých pravidel budou pí. starostka a místostarostka vybírat dodavatele 

zakázek do 50 tisíc Kč? Je částka 50 tisíc míněna s DPH, nebo bez DPH? 

133) [a] Jak zní stanovisko k půjčování obecní techniky, které zastupitelstvo „vzalo na 

vědomí“? 

133) [c] V jakém nákladu se tiskne ŽO? Jakou finanční investici představuje výtisk 

jednoho vydání, tj. celý náklad? Jaké náklady vznikly obci na publikaci ŽO celkem za 

rok 2019, 2020, 2021, 2022, 2023? 

133) [d] Zpětný odběr elektroodpadu bude realizován jakým způsobem? Jaká je 

hodnota této smlouvy?  



Přidávám aktuální dotazy: 

1.1 a) Proč jsou v ulicích obce (obytných oblastech, domkové zástavbě) používána 

jako VO parková svítidla a svítidla určená pro osvětlování pozemních komunikací 

jiných než místních (resp. ulic)? 

1.1 b) Proč jsou v jedné ulici (jedné světelné řadě) instalovány dva různorodé typy 

svítidel? 

1.2 a) Jaké jsou standardy VO v obci Žleby? 

1.2 b) Dle jakých metodik a norem se řídí vedení obce ve stanoviscích k VO a při 

zadávání práce? 

 

Žádám o poskytnutí požadovaných informací v plném rozsahu a v zákonné lhůtě. 

 

 

Děkuji! 

25minutovému zasedání jednou za měsíc zdar! 

Ve Žlebech, dne 12. 11. 2023 

Jan Prchal, v. r. 


